
Beste lezer,  

Als inwoner van Goor, Hof van Twente, vraag ik mij af of het niet eens tijd wordt dat de gemeente 

zich aansluit bij het 'Schone Lucht Akkoord'. Wellicht is dit iets voor de agenda van een 

raadsvergadering.  

Zowel in mijn wijk als andere delen van de gemeente neemt het gebruik van houtkachels toe. Dit is 

slecht voor de leefomgeving en niet alleen voor mensen met luchtweg- en longklachten erg 

belastend. Inmiddels komen er vanuit de medische wereld steeds meer signalen over de nadelige 

gevolgen van houtstoken, zie ook de website van het Longfonds. Daarnaast is houtstoken verre van 

duurzaam is mijn mening.  

De gemeente zou zich meer moeten inzetten voor een gezonde leefomgeving voor iedere inwoner.  

Wegens het ontbreken van wetgeving is er geen handhaving. Het begin zou kunnen zijn dat er meer 

voorlichting gegeven wordt. De meeste houtkachel bezitters trekken zich niets aan van stookalerts, 

ook de stookwijzer is een goede leidraad wanneer de houtkachel beter uit kan blijven. Bedenk ook 

dat er veel houtkachel bezitters zijn die tijdens het stookseizoen dagelijks stoken. Het eigen belang is 

kennelijk belangrijker. 


